

- 中国科技核心期刊
- 全国优秀科技期刊
- 中国农业核心期刊

ISSN 1008-0457
CN 52-5013/S

山地农业生物学报

JOURNAL OF MOUNTAIN AGRICULTURE AND BIOLOGY



万方数据

2012.2 (Vol.31 No.2)

目次

· 研究报告 ·

- 为害吴茱萸的叶蝉——新种(半翅目,叶蝉科,小叶蝉亚科) 于晓飞,杨茂发,孟泽洪(95)
- 三类烤坏烟叶主要化学成分及其协调性的变化趋势
..... 徐兴阳,尹平,李跃平,端永明,杨子孔(99)
- 温度与不同有机肥对土壤溶解性有机质含量的影响 白花瑞,黄莺,李丽娜,成焯(103)
- 博落回生物碱对烟草蚜和豆蚜杀虫活性的研究 郁建平,范家佑,胡美忠,苟珊珊(107)
- 内切葡聚糖酶基因在穿梭载体中的表达研究 杨荣,顾明,夏先林(111)
- 贵州特有爬竹的组织培养研究 孟文艺,苟光前,何林健,马玉栋(116)
- 初始修剪高度对贵州苦丁茶品质和产量的影响 董上,王德炉(119)
- 商陆与垂序商陆营养器官的解剖学研究 晏升禄,崔丽,徐爽,李祖任,廖海民(124)
- 粗毛淫羊藿大孢子形成及雌配子体发育观察 张玉晶,陈业,李娅迪,石旭,关萍(129)
- 两个高羊茅品种苗期抗旱性的比较 牛熙,王嘉福,陈超(132)
- 野扇花在不同 pH 值土壤中的生长状态及对土壤的改良作用 徐超,杨远庆(137)
- 瓯江彩鲤胚胎发育研究 姚俊杰,何登菊,赵云龙,车洪民,冯亚楠,朱俊华(140)
- 紫云县贵州矮马资源评价 黄勇,田松军,王荣明,冉雪琴,雷红梅,王嘉福,王三铭(145)
- 贵州香猪维持的钙、磷需要研究 吴平,杨正德,许万里(150)
- 餐厨垃圾堆肥发酵菌株筛选 郭倩倩,吴拥军,卢彪,韩丽珍(153)
- 利用 RP-HPLC 分析柑橘果肉水溶性蛋白质的差异
..... 张红艳,陈晶,刘庆,杨宝雷,蔡荣志,徐娟(157)
- 高效液相色谱内标法测定斑蝥中斑蝥素的含量 刘小松,王方方,国光梅,汪治(162)
- 瓜环对卷烟主流烟气中挥发性酚类的吸附作用
..... 何永远,朱文静,史训瑶,王晨辉,张晓瑜,祝黔江,陶朱(165)

· 山区开发 ·

- 西南农业循环经济发展模式及其特点 王平,罗敏,杜强(170)

· 文献综述 ·

- 光诱技术在害虫治理中的应用 曹宇,邗军锐,杨茂发(174)

· 研究简报 ·

- GC-MS 法分析两种石蒜中生物碱类成分 孙志峰,穆淑珍,葛永辉,郝小江(180)
- 抱石莲化学成分研究 李涛,李治甫,梁光义,潘卫东(183)
- 七彩山鸡痛风病的防治 姚红艳,向智龙,黄璐,刘万舸,禾彩红,欧德渊(186)

CONTENTS

· Research Papers ·

- A new species of Leafhopper (Hemiptera: Cicadellidae: Typhlocybinae) injurious to *Fructus Evodiae*
 YU Xiao-fei, YANG Mao-fa, MENG Ze-hong(95)
- Changes of Main Chemical Compositions and Their Ratios in Three Kinds of Poorly-baked Tobacco Leaves
 XU Xing-yang, YIN Ping, LI Yue-ping, DUAN Yong-ming, YANG Zi-kong(99)
- Effect of Temperature and Organic Fertilizer on Dissolved Organic Matter Content of Soil
 BAI Hua-rui, HUANG Ying, LI Li-na, CHENG Huan(103)
- The Toxicity Effects of *Macleaya cordate* Total Alkaloids to Tobacco Aphid and Bean Aphid
 YU Jian-ping, FAN Jia-you, HU Mei-zhong, GOU Shan-shan(107)
- Expression of Endoglucanase Gene in Shuttle Expression Vector and Characterization of Recombinant Enzyme
 YANG Rong, GU Ming, XIA Xian-lin(111)
- Tissue Culture of Particular and Critically Endangered Bamboo Species—*Drepanostachyum scandens*
 in Guizhou Province MENG Wen-yi, GOU Guang-qian, HE Lin-jian, MA Yu-dong(116)
- Effects of Initial Pruning Height on Quality and Production of Guizhou Kuding Tea DONG Shang, WANG De-lu(119)
- Anatomical Studies on the Vegetative Organs of *Phytolacca acinosa* Roxb. and *Ph. americana* L.
 YAN Sheng-lu, CUI Li, XU Shuang, LI Zu-ren, LIAO Hai-min(124)
- Megasporogenesis and Female Gametophyte Development in *Epimedium acuminatum* Franch.
 ZHANG Yu-jing, CHEN Ye, LI Ya-di, SHI Xu, GUAN Ping(129)
- Comparison of Drought Tolerance between the Seedlings of Two *Festuca arundinacea* Cultivars
 NIU Xi, WANG Jia-fu, CHEN Chao(132)
- The Growth of *Sarcococca ruscifolia* Stapf in Different Soil pH and its Function in Soil Improvement
 XU Chao, YANG Yuan-qing(137)
- Observation on the Embryonic Development of *Cyprinus carpio* var. *color*
 YAO Jun-jie, HE Deng-ju, ZHAO Yun-long, MOU Hong-min, FENG Ya-nan, ZHU Jun-hua(140)
- Investigation of Guizhou Pony in Ziyun County of Guizhou Province
 HUANG Yong, TIAN Song-jun, WANG Rong-ming, RAN Xue-qin, LEI Hong-mei, WANG Jia-fu, WANG San-ming(145)
- Requirements of Calcium and Phosphorus for Maintenance of Guizhou Xiang Pigs
 WU Ping, YANG Zheng-de, XU Wan-li(150)
- Screening of Kitchen Waste Fermentation Strains GUO Qian-qian, WU Yong-jun, LU Biao, HAN Li-zhen(153)
- RP-HPLC Analysis on Water-Soluble Proteins Extracted from Citrus Pulp of Different Genotypes
 ZHANG Hong-yan, CHEN Jing, LIU Qing, YANG Bao-lei, CAI Rong-zhi, XU Juan(157)
- Determination of Cantharidin in *Mylabris phalerata* by HPLC with Internal Standard
 LIU Xiao-song, WANG Fang-fang, GUO Guang-mei, WANG Ye(162)
- Adsorption role of Volatile Phenolic Compounds in Mainstream Cigarette by Cucurbit [n]urils
 HE Yong-yuan, ZHU Wen-jing, SHI Xun-yao, WANG Chen-hui, ZHANG Xiao-yu, ZHU Qian-jiang, TAO Zhu(165)

· Mountain Area Development ·

- Model of Agricultural Circular Economic Development in Southwest China
 WANG Ping, LUO Min, DU Qiang(170)

· Literature Review ·

- The Application of Light Trap Technique in Pest Control CAO Yu, ZHI Jun-rui, YANG Mao-fa(174)

· Short Communications ·

- Alkaloid Type Analysis of *Lycoris radiata* and *Lycoris aurea* using GC-MS Method
 SUN Zhi-Feng, MU Shu-Zhen, GE Yong-Hui, HAO Xiao-Jiang(180)
- Chemical Constituents of *Lepidogrammitis drymoglossoides* (Bak.) Ching
 LI Tao, LI Zhi-fu, LIANG Guang-yi, PAN Wei-dong(183)
- The Prevention and Control of the Pheasant Gout Disease
 YAO Hong-yan, XIANG Zhi-long, HUANG Lu, LIU Wan-ge, HE Cai-hong, OU De-yuan(186)